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Møte 

Sted 
 

 

Referent Dato 

Styremøte Telefon Marianne Dalen 22.08.2019 

 

Tilstede President Svein Inge Rønningen, Økonomiansvarlig Erik Akersveen, IR-
Roger Eltvik, Sekretær Marianne Dalen, vara Leif Harald Hesjevik, DR-
kontakt Vigdis Paulsen 

Forfall     DR-kontakt Tommy Oppegård 

   

Sak.nr. Sak 

 

Ansv. 

S-19/08-
1 

Gjennomgang årsmøtereferat 

Godkjent 

 

S-19/08-
2 

WEB Jan Sørensen, Ekstrainnkalt 

 Facebook side lukket/åpen og navn/navnebytte 
Lukket side er ordnet etter instruksjon fra årsmøte. Den 
heter: GoldWing Club Norway – kun for medlemmer. 
URL:https://www.facebook.com/groups/2342161939210392/ 
Medlemmer som vil inn i denne gruppen må søke og blir 
sjekket opp mot medlemsregisteret. 
Parallelt er det en tilsvarende gruppe (den som har vært 
i buk til nå) GoldWing Club Norway som ble opprettet av 
en privatperson med intensjon om å ha et åpent og 
inkluderende grensesnitt.  
Disse gruppene lever parallelt  

 Forslag fra Jan – lage ny side, kostnader? 
Coolnett flyttes til Tyrkia og er vanskelig å få tak i. De 
holder ikke løfter de gir i forhold til tid og funksjonalitet.. 
Vi ser oss derfor nødt til å avslutte samarbeidet. 
Internettansvarlig har innhentet anbud og kvalitetssirket 
firma og referanser. Kontakt med ny leverandør er 
opprettet. Arbeidet med ny webside er nå i full gang. 
Når denne er ferdig til bruk vil alle medlemmer få 
tilsendt epost med nytt passord som er administrert av 
systemet og som ikke er synlig for administratorene inkl. 
webansvarlig 
Når ny webside er oppe å gå må vi få i gang teknisk 
forum igjen. I henhold til spørreundersøkelsen er dette 
noe som har vært savnet hos mange medlemmer. Dette 
vil komme som et eget menypunkt på hjemmesiden 
som man vil se når man er innlogget. 
 

  

S-19/08-
3 

DR-kontakt 

 Velkommen til ny DR –Vigdis Paulsen 

 DR-samling i høst blir 26.okt. i Lillestrøm Sparebank 
med overnatting på Thon Hotel, Gardermoen samtidig 
med styre og funksjonsmøte. 
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Ny vara, som er DR i Troms sør, synes det var bra å bli 
kjent med andre DRer og få snakke med dem ansikt til 
ansikt. Det var også kjekt å ha litt bedre tid enn tidligere. 
Han etterlyste referat som ble skrevet av tidligere IR 
Dette var imidlertid skrevet i stikkordsform og ble sendt 
slik til tidligere DR kontakt. Han skjønte ikke så mye av 
det og har derfor ikke vært i stand til å skrive noe 
referat. 
 

 Oppnådd kontakt med DRene? 
Tommy hadde snakket med noen. Vigdis tar en ny 
runde på telefon og snakker med alle DR-ene. 
 

 Eventuelt 
 

S-19/08-
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Økonomi 

 Økonomi, status 

 Lotteri, status 
står fortsatt på 137 solgte lodd mens vi må selge 500 
før vi kan trekke. 
Det er 57 historiske hoteller rundt om i landet. 
Internettansvarlig kjører pr. på websiden for lotteriet 

 Jubileumstur status 
Økonomiansvarlig m/flere er godt i gang med 
planleggingen av jubileumstur. Turen vil gå fra 
Vennesundtreffet i Mosjøen, som er i pinsehelgen fra 
29.05.2020, til Junitreff med årsmøte på Skottevik 
Camping, Lillesand helgen etter. Den blir lagt opp slik at 
det er mulig å henge seg på deler av turen. Vi vil ha 
GPS-sporing slik det ble prøvd ut med IR på tur i 
Europa. 
 Det blir jubileumsmiddag begge plasser. Pengene som 
er satt av til jubileumsmiddag vil bli likt fordelt i nord og 
sør. 
 

 Kostnader webside/interkommunikasjon/GPS-sporing: 
Mailsystemet skal ikke koste noe. GPS-sporing koster 
oss 15 dollar i året. Detter ut av og til. Dette har med 
oppsett på telefonen og nettet i landet man kjører.  
Lite kostnader 

 Status webshop 
Shoppen har bestilt flere T-skjorter og Skinnvester. 
Shoppen i nord har hatt lite vester. Men det går en del 
T-skjorter og fingerhansker. 

 Må ha jubileumsartikler. T-skjorte evnt. vanlig skjorte 
med et jubileumsmerke. 
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IR  

 Velkommen til ny IR – Roger Eltvik 
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 Raskt resyme fra tur: 
Turen varte i ni uker. IR fikk pratet med alle 
internasjonale representanter for treffene han besøkte 
pluss noen til og har derved skaffet seg et uvurderlig 
nettverk for videre engasjement som IR for Norge.  Han 
så også hva som fungerer og hva som bør gjøres 
annerledes i forhold til treff. 
Fordi en del ting fungerte veldig dårlig på enkelte treff er 
det mulig at retningslinjer for internasjonale treff går 
over til bli krav. 
 

 IR-møte/treff Luxenburg 29/8 – 1/9 
Har ikke anledning til å møte i Luxenburg.  
Ingen spesielt viktige saker. En del problemer på 
treffene i år blir tatt opp. 

 Eventuelt 
. 
 

S-19/08-
6 

Sekretær   

 Legge ut referater på hjemmesiden 
Web-siden er under forbedring og det vil bli mye lettere 
å legge ut referater. Dette vil da bli gjort fortløpende.  

 Starte på virksomhetsplan for 2020 slik at den er klar til 
Styre- og funksjons-møte på Lillestrøm. 

 Eventuelt 
 

  

 

S-19/08-7 Vara 

 Velkommen til ny vara – Leif Harald Hesjevik 

 Erfaring ved shopen til Nord 
Har ikke gått så veldig høyt ut med at han har 
shoppen enda da det mangler en del 
størrelser.  En del er likevel solgt, mest jakker, 
t-skjorter og fingerhansker.  

 Eventuelt 
 

  

S-19/08-8 President/ alle 

 Funksjon/styremøte og DR-møte 26.10.19, 
innkalling og saksliste 

 Saker å jobbe med fra årsmøtet: 
Øke antall DR i distriktene – har ikke kommet 
noe videre men må bare gnage på. 
Rekruttering av ny redaktør for GoldWing nytt 
jobbes fortsatt med. 
Få stabilisert hjemmesiden – Dette er godt i 
gang og den ser veldig bra ut. 
Medlemsvervinger – lage noen nye 
vervebrosjyrer. De begynner å bli gamle de vi 
har. 
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Øke aktivitetsnivået i klubben – her trenger vi 
forslag. Vi har økt det noe. Må stimulere flere 
DR-er for å øke aktiviteten. 
Jubileumsfeiring 40år i 2020, her er vi allerede 
godt i gang – ref. Økonomi 
Junitreff med årsmøte 2020, Skottevik 
feriesenter er på plass 
Internasjonalt treff 2020, Vikhammer camping 
er så godt som på plass.  

 Eventuelt 

 Neste styremøte blir torsdag 26.09.19 kl.20.00   

 


